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In this rich and broad-ranging volume, Giovanni Sartori outlines what is now
recognised to be the most comprehensive and authoritative approach to the
classification of party systems. He also offers an extensive review of the concept and
rationale of the political party, and develops a sharp critique of various spatial models
of party competition. This is political science at its best -- combining the intelligent use
of theory with sophisticated analytic arguments, and grounding all of this on a
substantial cross-national empirical base. Parties and Party Systems is one of the
classics of postwar political science, and is now established as the foremost work in its
field.
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Giovanni Sartori is the author of numerous books across a wide range of fields in
political theory and comparative politics, including Parties and Party Systems (1976),
The Theory of Democracy Revisited (2 volumes, 1990), and Comparative Constitutional
Engineering (2nd ed., 1997). His most recent books are Homo Videns (2nd ed., 2000),
Pluralismo, Multiculturalismo, Estranei (2nd ed., 2002), and Mala Tempora (2004),
which has been a bestseller in Italy.
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现在想起来，对日本政治有着间接影响的政治学者里，影响最大的，第一个就是Satori
，其次大概就是Gary
Cox了。凡是论及政党体制的研究，几乎都会讨论这两个人的工作，前者大概是政党体
制宏观研究的到达点，后者则是理性选择制度主义的里程碑一样的业绩。

-----------------------------
读的日文版的

-----------------------------
经典就真的是经典。这部著作大概是政治研究文献里为数不多的影响致远的作品。政党
宏观研究的到达点~

-----------------------------
学政党学读的第一本书。开篇词源开始从分离与整体两个角度来表述政党和宗派的区别
，以及政党作为有机整体中的部分，去除政党的污名化。part
two主要在构建政党类型学，为政党计数和极化政党体制的研究奠定了重要的基础。作
为读者，由于我自身知识储备的不足，缺乏对世界不同国家政治制度与历史的了解，很
多时候不能有更深的体会。这方面需要加强。
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